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Kontrolní výbor zastupitelstva Městské části Praha – Velká Chuchle 
 

Zápis č. 1 z jednání kontrolního výboru 
konaného dne 23.1.2020 

 
Přítomni: Monika Krylová, Luděk Forman, Miluše Průšová, Ing. Michal Mendlík   

Omluven: Ivan Petr 

 

Hosté:  

1) Ing. Vilém Schulz - tajemník ÚMČ 

2) Ing. Jiří Špaňhel – zastupitel MČ (ANO 2011) 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnesení - Diskuze 

3. Ukončení  

 

K bodu 1) 

Jednání kontrolního výboru zahájila předsedkyně paní Monika Krylová, která přivítala přítomné a 

seznámila je s dnešním programem jednání. 

 

K bodu 2) 

a) Předsedkyně kontrolního výboru spolu s přítomnými členy zahájila projednáváním stížnosti pana 

Ing. Jiřího Špaňhela ohledně dotace na zeleň (výsadba stromů), porušení usnesení zastupitelstva č. 8/3-

6.  Předložila podklady a fotodokumentaci vysazených stromů. U účetní paní Ing. Pěničkové ověřila 

data příjmu výše uvedené dotace a uhrazení faktury za výsadbu stromů. 

Členové KV se shodli, že k žádnému porušení ohledně výše uvedenému dotačnímu titulu nedošlo. A 

počkají na rozhodnutí ohledně této stížnosti z MHMP. 

 

b) Dále se probírala PETICE, Usnesení 7/2019 ze dne 23. 9. 2019 – 7/4-4b viz. 
PETICE občanů Velké Chuchle (bydlících nejen v okolí ulice Na Hvězdárně) ze dne 17.6.2019 

týkající se zásadního nesouhlasu se současnou podobou projektu výstavby „Penzion pro důchodce – 

Domov Bílčická“ společnosti Crescon a.s. evidovanou podatelnou ÚMČ dne 19.9.2019 (č.j. 

1907/2019), která je také odeslaná na MHMP a kterou bude projednávat rada MHMP. Členové 

KV vzali na vědomí, že je tato petice v jednání. 
 

c) Dalším bodem bylo Usnesení 7/2019 ze dne 23. 9. 2019 – 07/4-2: viz 

- na základě doporučení výboru stavebního ze dne 18.9.2019, návrh výboru stavebního na vytvoření 

PD k novému řešení čerpadel v jímce přečerpávací stanice v lokalitě Hvězdárna a svolání společného 

jednání za účasti zástupců PVK a.s., PVS a.s. a městské části z důvodu následného předání do správy a 

majetku HMP. Členům KV bylo sděleno tajemníkem ÚMČ, že jednání vede místostarosta Mgr. 

Melichar. 

 

d) Pečovatelská služba – kolik ji používá klientů a jak je vedena. Nyní je aktivních 6 smluv  

na pečovatelskou službu a 1 smlouva je rozpracovaná. Od roku 2012 je pečovatelská služba zařazena 

do sítě pečovatelských služeb MHMP. 

 

e) Obědy pro seniory. V současné době má MČ 10 – 12 klientů, podle toho kolik a jak často si klienti 

oběd objednají. MČ hradí dovoz jídel a klienti si hradí oběd (nyní ve výši 73 Kč za oběd). 
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K bodu 3) 

 

Termín příštího jednání KV se uskuteční po vzájemné dohodě členů KV dne 12.3.2020 od 9:00 hodin. 

 

Předsedkyně KV poděkovala přítomným za účast a spolupráci při jednání a jednání KV ukončila. 

 

Zápis z kontroly KV ze dne 23.1.2020 bude předložen zastupitelům MČ Praha – Velká Chuchle 

s návrhem na usnesení: 

 

Zastupitelstvo městské části Praha – Velká Chuchle bere na vědomí Zápis č. 1/2020 z jednání 

kontrolního výboru dne 23. 1. 2020 v budově ÚMČ Praha – Velká Chuchle. 

 

 

V Praze – Velké Chuchli dne: 23.1. 2020 

 

Zapsala: Zdeňka Schulzová 

 

 

 

 

                                                                                  ………………………… 

        

                                                                                                           Monika Krylová 

                                                                                                           předsedkyně  KV                                                                      

 


